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Styrelseprotokoll Älvnäs vägförening fört: 2025-04-22 

Närvarande:	Ordförande:	Hans	Christiansen,	Vägfogde:	Peter	Söderlund,	Markfogde:	Michael	Bergman,	
Kassör:	Lars	Ekeling,	Ledamot:	Anna-Karin	Nystedt,	
Suppleant:	Anna	Leander,	mötets	sekreterare,	Tomas	Södergren,		

Frånvarande:		
Sekreterare	My	Blomqvist	Olsberg,	Suppleant	Rasmus	Hallander	

Föregående	protokoll:		Inga	utestående	frågor	

Ekonomifrågor:	
Lars	Ekeling,	kassör	redogjorde	för	att	budgeten	är	i	balans.		
Fakturor	för	årsavgifter	är	utdelade	till	samtliga	medlemmar	och	inbetalningar	börjar	komma	in.		

Vägfrågor:	
Peter	Söderlund	som	nytillträdd	Vägfogde	deltog	i	sitt	första	styrelsemöte.	Någon	ny	information	om	
kommunbeslut	rörande	huvudmannaskap	av	vägar	Pinns	inte	än.	Beslut	om	att	avvakta	med	reparation	av	
den	del	av	Sidensvansvägen	som	angränsar	till	lekparken	och	som	sedan	en	tid	tillbaka	har	sättningsskador.		

Markfrågor:	
Michael	Bergman,	Markfogde,	redogjorde	för	planering	inför	kommande	städdag.		

Vi	undersöker	möjligheten	att	bredda	ytan	för	avstigning	vid	Hedborgs	Pilial,	i	sluttningen	mot	
transformatorstation.	Detta	i	syfte	att	skapa	en	säkrare	avstigningsplats.	OR nskemål	om	belysning	har	
kommit	från	boende	på	Talgoxevägen	36-40	vilket	ordnas	under	sommaren.		

Vi	avser	att	se	över	hur	vi	kan	utveckla	och	tillgängliggöra	våra	allmänna	platser,	även	kallade	allmänningar,	
för	oss	AR lvnäsbor.	Karta	övcr	AR lvnäs	allmänningar	läggs	ut	på	www.alvnas.se	

Cykelbanan	i	lekplatsen	kommer	inspekteras	för	bedömning	av	eventuell	renovering.	Liksom	förra	
sommaren	har	vi	i	år	en	lokal	ungdom	som	hjälper	till	med	trädgårdsskötsel	och	städning	av	våra	
busshållplatser.		

Övrigt:	
Vi	har	noterat	att	vildsvinen,	troligen,	har	bökat	upp	en	kabel	kopplat	till	gatubelysning	längs	med	
Gärdsmygsvägen.	Detta	kommer	ses	över	och	åtgärdas.	Beslut	om	att	genomföra	en	översyn	av	samtliga	el-
installationer	som	gjorts	kopplat	till	belysning	och	annat	i	området	under	åren,	lett	av	Micke	i	form	av	
Markfogde.	

Nästa	möte:	27/5-2025,	kl.	19:00,	i	Kulturstallet.	
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